

Scope of Licence

نطاق الترخيص

As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **Business Partners Consulting LLC** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً إلى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب أحكام الفقرة (١) من المادة (١١) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت شركة **بزنس بارتنرز كونسولتنج ذ.م.م** ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

• The business of providing Professional Services of:

• يُسمح للشركة بمزاولة الأنشطة المهنية التالية:

1. Advisory/Consulting in relation to:
 - a. Feasibility study and business plan assessment;
 - b. Actuarial consultancy services;
 - c. Organisational planning including the design, development and implementation of internal policies, procedures, systems and controls
 - d. Product lifecycle management advisory services;
 - e. Project management advisory;
 - f. Agreed upon procedures; and
 - g. Financial modelling services.
2. Accounting services such as:
 - a. Bookkeeping and compilations services;
 - b. Financial management and reporting compliance; and
 - c. Fixed asset accounting and management.
3. Tax consultancy services in relation to:
 - a. Business and indirect tax advisory such as tax due diligence and compliance; and
 - b. transfer pricing advisory.

١. تقديم المشورة/الاستشارات في مجال:
 - أ. إعداد دراسات الجدوى وتقييم خطط الأعمال؛
 - ب. الاستشارات التأمينية (الاكتوارية)؛
 - ج. التخطيط التنظيمي بما في ذلك تصميم، وتطوير وتنفيذ السياسات، والإجراءات، والأنظمة والضوابط الداخلية؛
 - د. الخدمات الاستشارية المتعلقة بإدارة دورة حياة المنتج؛
 - هـ. الاستشارات المتعلقة بإدارة المشاريع؛
 - و. وضع الإجراءات المتفق عليها؛ و
 - ز. خدمات إعداد النماذج المالية.
٢. الخدمات المحاسبية مثل:
 - أ. مسك الدفاتر المحاسبية وتجميع الحسابات؛
 - ب. الإدارة المالية وإعداد التقارير المالية؛ و
 - ج. محاسبة الأصول الثابتة وإدارتها.
٣. الاستشارات الضريبية المتعلقة بما يلي:
 - أ. الأعمال التجارية والاستشارات الضريبية غير المباشرة مثل اجراءات العناية الواجبة الضريبية والامتثال الضريبي؛ و
 - ب. الاستشارات المتعلقة بتسعير التحويل.



4. Information Technology consultancy activities in relation to:
 - a. IT systems design, development, and implementation;
 - b. Data analysis and benchmarking services;
 - c. System integration; and
 - d. Cybersecurity solutions
5. Human Resources (HR) Consultancy in relation to HR processes, policies, and procedures, including training and development.

٤. استشارات تكنولوجيا المعلومات المتعلقة بما يلي:

- أ. تصميم، وتطوير وتنفيذ أنظمة تكنولوجيا المعلومات؛
- ب. خدمات تحليل البيانات ووضع المقاييس المرجعية؛
- ج. دمج الأنظمة؛ و
- د. حلول الأمن السيبراني.
٥. استشارات الموارد البشرية المتعلقة بعمليات، وسياسات وإجراءات الموارد البشرية بما في ذلك التدريب والتطوير.

CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- Business Partners Consulting LLC must ensure that the activities and services it provides do not involve any activity that falls within any of the Regulated Activities as specified in Article 23 of the FSR read with Part 2, Schedule 3 of the FSR, in particular, arranging Deals in Investments and Advising on Investments, unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority.
- Business Partners Consulting LLC is not permitted to undertake the following:
 1. Conduct trading, selling or servicing of any kind of hardware and/or off the shelf software licenses; and
 2. Manpower supply, outsourcing and arranging sponsorships and visas.
- Business Partners Consulting LLC shall not conduct any of the permitted activities which require the firm or its employees to have any specific registration, membership, affiliation or qualification, until the firm or the employee acquires such registration, membership, affiliation or qualification.

الشروط والقيود

- يجب على شركة بزنس بارتنرز كونسولتنج ذ.م.م التأكد بأن الأنشطة والخدمات التي تقدمها لا تنطوي على أي نشاط قد يندرج ضمن أي من الأنشطة المنظمة المشار إليها في المادة (٢٣) من لوائح الخدمات المالية، والتي تُفسر بالاقتران مع أحكام الجزء (٢)، الملحق (٣) من لوائح الخدمات المالية، وتحديدًا ما يتعلق بتنفيذ الصفقات الاستثمارية وتقديم الاستشارات الاستثمارية، ما لم تحصل على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال قبل البدء بمزاولة ذلك النشاط.
- لا يُسمح لشركة بزنس بارتنرز كونسولتنج ذ.م.م بمزاولة الأنشطة التالية:
 ١. المتاجرة في أو بيع أو صيانة أي نوع من الأجهزة الحاسوبية و/أو تراخيص البرمجيات؛ و
 ٢. استقطاب العمالة وتوفيرها من خلال التعاقد الخارجي وتخليص معاملات التأشيرات والكفالات.
- لا يُسمح لشركة بزنس بارتنرز كونسولتنج ذ.م.م بمزاولة أي من الأنشطة المسموح بها التي تستلزم من الشركة أو موظفيها الحصول على رخصة، أو عضوية، أو انتساب أو شهادة محددة، ما لم تحصل الشركة أو موظفيها أولاً على تلك الرخصة، أو العضوية، أو الانتساب أو الشهادة.



ISSUE DATE

22nd Jun 2021

QFC NUMBER


01314

تاريخ الإصدار

٢٢ يونيو ٢٠٢١

رقم الترخيص

٠١٣١٤

DocuSigned by:

C099474E13CA476...

Chief Commercial Officer

الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre